
Mötesnoteringar från öppet SPÖ-möte den 29 september 2016. 

Närvarande: Jan Östen Sölvebrand, Gunnar Eriksson, Åke Runnman, Elsebeth Wälivaara, Ivar 

Söderlind, Evald Axelsson, Margareta Jakobsson, Svante Axelsson, Torleif Söderlund, Majvor 

Söderlund, Johan Sörberg, Marie Sigfridsson, Ewa Stuge, Håkan Eleblad, Kenneth Edlund, 

Sverker Jonsson, Martin Axelsson, Christer Johansson, Kalle Svalberg. 

1. Ordförande Gunnar hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Några korta reflektioner över årsmötet. Ett bra möte med tråkigt nog väldigt få 

närvarande. 

 

3. Styrelsen konstituerades: Vice ordförande Rolf Wahlberg, Kassör Elsebeth Wälivaara, 

Sekreterare Jan Östen Sölvebrand, Informatör Åke Runnman. Övriga ledamöter i 

styrelsen är Kenneth Edlund, Elina Båtsman och Johan Båtsman. 

Rätt att teckna föreningen har ordföranden och kassören var för sig. 

 

4. Mötet fastställde den stadgeändring som beslutades en första gång vid årsmötet. 

Texten i stadgarna för SPÖ och SPÖ Tävling paragraf 3 ändras enligt följande: Byarna 

Långsele, Vargträsk och Örträsk (ska) ändras till bör ha representation i styrelsen. 

Vidare ändras texten om att i valberedningen (ska) ändras till om möjligt ingå en från 

vardera byarna Långsele, Vargträsk och Örträsk. 

 

5. Förslag på datum för vinterns tävlingar 2017:  

Lyckselenappet     - lördag den 11 mars 

Storfiskar´n Långsele  - söndag den 19 mars 

Storfiskar´n Vargträsk   - lördag den 8 april 

Storfiskar´n Örträsk  - under påskhelgen 

Klubbmästerskap i pimpel  - lördag 22 april i Granträsk 

Datum fastställes efter Sportfiskarnas planeringsmöte den 1 oktober. 

 

6. SPÖ representeras vid Sportfiskarnas planeringsmöte den 1 oktober av Gunnar E. 

Vid träff med Lycksele kommun den 6 oktober av Gunnar E, Åke R och Jan Östen S. 

Gunnar E deltar vid Sportfiskarnas centrala tävlingsmöte i Bromma den 19 november. 

 

7. Utveckling av SPÖ  

-Under året skall vi ta fram en struktur för vårt ungdomsarbete. Vid kommande möte 

bör ett par personer få uppdrag att börja skissa på en ungdomssektion. 

-Vi skall lägg upp oss på Facebook. 

-Vi skall få fler medlemmar att delta i Sportfiskarnas sanktionerade tävlingar. I första 

hand DM-tävlingar.  

 



8. Övrigt 

- Gunnar rapporterade från möte om ”sportlovsveckan i Lycksele”. Få närvarande - 

lite substans. 

- Vi anordnar ett pimpellotteri i likhet med tidigare år. Vi har redan 9-10 priser klara. 

Arrangerande föreningar ombeds fixa 3 priser vardera med ett värde på minst 500 kr. 

En lott ingår i startavgiften vid storfiskartävlingarna samt vid Lyckselenappet. 

- I kassan har vi fn ca 290 000 kr. Inga skulder. 

- Antalet medlemmar är 89. Vi har fått ca 10 nya medlemmar men ett antal gamla 

medlemmar har ännu inte betalt medlemsavgiften. 

- Vi skall genomföra ett kalas för de som var funktionärer vid SM. Det blir ett julbord 

på Pärlan torsdag den 8 december. Inbjudan med anmälan går ut i oktober. 

 

9. Kommande möten: 

Torsdag den 6 oktober kl 18.30  -  LoNa möte   Pärlan 

Torsdag den 10 november kl 18.30  - Öppet SPÖ-möte Pärlan 

Torsdag den 8 december kl 18.30 - SM-fest med julbord Pärlan 

 

10. Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Jan Östen Sölvebrand 

 

 

  

  

 

 


